
zeegser loopje 
Juni 2017 

13e jaargang nummer47 

 		



2	

Van de redactie 
	
In	dit	loopje	uiteraard	het	
programma	voor	de	Brinkdagen,	
maar	ook	een	interview,	informa9e	
over	‘Keigaaf’	en	andere	‘Zeegse	
weetjes’.	
	
Wist	u	dat	we	in	ons	dorp	veel	
mensen	hebben	die	een	bijzonder	
beroep	hebben,	een	mooie	hobby,	
zich	inzeEen	voor	een	goed	doel	en	
nog	veel	meer?		
Kijk	eens	op	de	website	onder	links,	
want	de	meeste	meesten	hebben	
een	eigen	website!	Mist	u	een	site	
van	iemand,	laat	het	ons	weten,	dan	
voegen	wij	die	toe.	
	
Adres	website:	 
h#p://www.zeegse-dorpsbelang.nl 
	
Volg	ons	ook	op	facebook	en	twiEer.	
(hEps://www.facebook.com/ 
dorpsbelangen.zeegse) 
	 
	 

Colofon 
	
Redac9e:	
	
Joke	Gerds,	Hoofdweg	3 
Trijnie	Mar9jn,	Hoofdweg	58 
 
Adres:	zeegserloopje@gmail.com	 
		
Inleveren	kopij	 
	

10	september	2017 

Agenda 
 
14/15	en	16	juli			

	Brinkdagen	
	
24	juli	 	Personeelsfeest	WiEe	Huis	

	met	klim/stormbaan	voor	
	alle	kinderen	

	
24	september 		

	Drentse	(Auto)	Rally	
	
Elke	eerste	maandag	van	de	maand	

	Oud	papier	
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Mededelingen	
•  Het	bestuur	hee[	een	verzoek	van	een	aantal	leden	ontvangen	voor	het	

uitschrijven	van	een	algemene	ledenvergadering.	Conform	de	statuten	gee[	het	
bestuur	hier	gehoor	aan,	temeer	omdat	het	bestuur	reeds	voornemens	was	een	
buitengewone	algemene	ledenvergadering	uit	te	schrijven	wegens	bestuurlijke	
onenigheden.		

	Deze	ledenvergadering	vindt	plaats	op		
	dinsdag	18	juli	2017	om	20.00	uur	in	het	Wi#e	Huis.	

•  	Zoals	u	hebt	kunnen	lezen	in	de	brief	die	u	kortgeleden	in	de	brievenbus	hebt	
gehad	met	betrekking	tot	Glasvezel	in	Zeegse,	zijn	wij	overgegaan	naar	een	andere	
groep.	De	glasvezelwerkgroep	hee[	een	rondje	Zeegse	gedaan	om	nog	meer	
mensen	enthousiast	te	maken	en	het	laatste	resultaat	is	verheugend:	Het	
belangstellingpercentage	is	gestegen	van	48%	naar	61%.	Wie	volgt?	Aanmelden	is	
vrijblijvend	en	kost	niets!	

Van het bestuur 
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Ciderproductie in Zeegse:  
‘Jong geleerd oud gedaan’ 

		
Cider:	veelal	gedronken	op	de	vele	scheepsreizen	met	mijn	vaders	schip	naar	Engeland	
in	mijn	jeugd	en	een	hernieuwde	kennismaking	6	jaar	geleden	in	Bretagne.	Het	schone	
landschap	in	Bretagne	met	de	heuvels,	weidse	vergezichten	en	cider	producerende	
boeren	gaf	ons	een	warm	gevoel.	Niet	bang	voor	een	avontuur	hebben	we	gedacht:	
‘Dat	kunnen	wij	ook	produceren	met	onze	eigen	appels	in	Zeegse,	zo	puur	natuur.’	Nu,	
6	jaar	later,	met	vallen	en	opstaan,	alsmede	door	aankoop	van	nieuwe	apparatuur,	
produceren	wij	ongeveer	250	flessen	per	jaar.		
Met	de	pensioengerech9gde	lee[ijd	in	het	vooruitzicht	hebben	wij	besloten	om	een	
deel	van	ons	land	in	te	richten	als	boomgaard	en	hiermee	een	toekoms9ge	9jdinvulling	
in	de	natuur	te	hebben.	En	ook	de	produc9e	te	verhogen,	dankzij	de	posi9eve	reac9es	
op	onze	cider.	
		
Ciderproduc9e	
Appels	die	zijn	gekweekt	voor	consump9e	zijn	ook	geschikt	voor	het	maken	van	cider,	
hoewel	regionale	cidermakers	vaak	een	voorkeur	hebben	voor	het	gebruiken	van	een	
mix	van	gewone	appels.	Zodra	de	appels	geplukt	zijn,	worden	ze	fijn	gemalen	tot	een	
pulp.	Het	sap	wordt	daarna	uit	de	pulp	geperst.		
		
Fermenta9e	
Fermenta9e	vindt	plaats	bij	een	temperatuur	van	4-16	̊C.	Dit	is	betrekkelijk	laag	in	
vergelijking	met	andere	soorten	fermenta9e.	Dit	draagt	daardoor	bij	aan	het	behouden	
van	het	aroma	van	de	cider.	Nadat	de	gist	alle	suikers	tot		alcohol	hee[	omgezet,	
wordt	de	most	naar	andere	vaten	geheveld.	Dode	gistcellen	en	andere	ongewenste	
deeltjes	blijven	achter	in	de	laag	bezinksel	op	de	bodem	van	het	vorige	vat,	wat	de	
klaring	(helderheid)	ten	goede	komt.	Het	is	belangrijk	om	de	cider	zo	min	mogelijk	
bloot	te	stellen	aan	zuurstof	om	oxida9e,	verkleuring	en	besmejng	met	bijvoorbeeld	
de	azijnbacterie	te	voorkomen.	Om	dit	te	bereiken	worden	de	vaten	zodanig	afgevuld	
dat	er	geen	lucht	meer	in	zit.	
		
	



5	

Mengen en bottelen 
Voor de productie van cider op grote schaal worden verschillende ciders 
van diverse soorten appels met elkaar gemengd om een 
uitgebalanceerde smaak te bereiken. Bij de botteling wordt er doorgaans 
nog wat extra suiker toegevoegd om zo een mousserend effect te 
krijgen. 
  
Cider productie in Zeegse 
Wij produceren handmatig de cider van appels die in Zeegse zijn 
gegroeid en tijdens het hele proces worden er geen kunstmatige kleur- 
en geurstoffen of andere stoffen aan de cider toegevoegd, zodat het een 
natuurlijk product is. Met het aanzicht van ons huis op het etiket 
proberen wij extra Zeegse charme aan ons product mee te geven. De 
verkoop van de cider doen wij in samenwerking met ‘Eigen Erf’ in 
Schipborg en in overleg krijgen jullie bij ons thuis persoonlijke uitleg over 
de productie. 
  
  
Ilona & Jan 
Zeegsersteeg 1 
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Keigaaf 
 
Schoorvoetend zie je zo her en der 
de keien verschijnen. 
We hopen natuurlijk dat we met z'n 
allen weer KEIGAVE BRINKDAGEN  
zullen krijgen. Jullie keien, versierd, 
gepimpt, zelf helemaal gemaakt of 
puur natuur mogen niet ontbreken.  
 
Uiteraard maken we tijdens de 
Brinkdagen weer bekend wie dit jaar 
de mooiste kei heeft gemaakt.  
 
De werkgroep ‘KEI GAAF ZEEGSE’  
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Zondag	18	juni	hebben	we	in	klein	comité	de	gedichten	onthuld	die	bij	4	bankjes	
in	ons	dorp	zijn	geplaatst.	Daarmee	is	het	project	‘Dichter	in	Zeegse’	afgerond.		
We	kijken	uit	naar	het	project	‘Keigaaf	Zeegse’	en	zijn	benieuwd	naar	de	keien	
die	ons	dorp	gaan	versieren.	Het	begin	 is	er	en	we	zien	een	heuse	Obelix	met	
kei,	 een	 vrolijke	 dame,	 een	 kei	 van	 mozaïek	 en	 jawel	 we	 hebben	 ons	 eigen	
hunebed	 aan	 de	 Goldakkers.	We	 kijken	 uit	 welke	mooie	 bijzondere	 keien	we	
nog	mogen	gaan	zien.		
De	projectgroep	Dorpsbelangen	
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Programma Brinkdagen 2017 
	
Vrijdag	14	juli	
	
19.00	uur	 	Opening	feestweek	met	kinderspelen.		
19.30	uur 	De	jaarlijkse	Jeu	de	Boules	wedstrijd!	
	
Zaterdag	15	Juli		
	
11.00	uur 	Binnenkomst	Old9mers.	Presenta9e	op	de	brink.	
	
u De	theetuin	is	open	voor	een	kopje	koffie.	Ook	dit	jaar	is	er	een	

pot	voor	een	vrijwillige	bijdrage.	In	de	theetuin	kunt	u	alle	
informa<e	over	ac<viteiten	in	Zeegse	vinden.	Een	
routebeschrijving	voor	een	wandeling	of	een	fietsroute	is	hier	ook	
verkrijgbaar.		

	
11.30	uur	 	Start	van	de	Old9mers	vanaf	de	brink.		

	 	Aansluitend	start	evenementen	zoals	Klimwand	en		
	buikglijbaan	voor	de	jeugd.	

(Wij	zoeken	nog	enkele	vrijwilligers	voor	assisten<e	bij	de	klimwand)	
	
13.30	uur	 	Binnenkomst	Old9mers	op	de	Brink.	Lunch	en	 	

	 	gelegenheid	voor	een	kop	koffie.	
14.00	uur	 	Vertrek	Old9mers	2e	rit.		

	 	Aansluitend	evenementen	zoals	Klimwand	en	 	
	 	buikglijbaan	voor	de	jeugd.	

15.30	uur 	Binnenkomst	Old9mers	finish	op	de	Brink.	
	
u Muziek	als	opwarmer	voor	BBQ	en	gezellig	naziEen	en	feesten.		
(BBQ	volwassenen	17.50	euro,	kinderen	10.00	euro.	Opgave	bij:	
Eetcafé	Het	WiNe	Huis,		0592	541618)	
	
18.00	uur 	Muziek	van	de	band	Blues	Juice.	
	
18.30	uur 	Aanvang	BBQ	
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Zondag	16	juli	
		
10.00	uur 	Start	markt	Kunst/Hobby	en	braderie,		

	 	deelname	gra9s.		
	 	(Opgave	bij	Morijn	Bougonje	0611022401)	

	
10.30	uur 	Start	kinderevenementen	zie	zaterdag.	
	
12.30	uur	 	Taarten	beoordeling	in	de	theetuin.	Wie	maakt	de	

	 	mooiste	en	lekkerste	taart?		
	 	(Opgave	bij	Klaas	Hooijer	0642091061)		

	
13.30	uur	 	Optreden	toneelgroep	Stop.		
	
14.00	uur 	Optreden	Amusementskoor	Hoogeveen.		
	
14.30	uur 	Optreden	toneelgroep	Stop.		
	
15.00	uur 	Optreden	Amusementskoor	Hoogeveen.		
	
17.00	uur 	Slui9ng	spektakel.		
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Jacco	is	beveiliger	van	beroep	en	werkt	al	zes9en	jaar	bij	hetzelfde	
beveiligingsbedrijf,	tot	voor	kort	als	hoofdbeveiliger	voor	de	NAM.	Sinds	november	
werkt	Jacco	als	beveiliger	in	de	Eemshaven.	‘Er	moest	bezuinigd	worden	binnen	de	
NAM,	waarbij	het	eerst	wordt	geknepen	op	de	kosten	van	facilitaire	diensten’,	
vertelt	Jacco,	‘maar	ik	ben	dankbaar	dat	ik	nog	werk	heb.	Een	andere	tak	van	sport,	
maar	het	blij[	beveiligingswerk.	Het	ging	allemaal	tegelijk:	dit	huis	kopen	en	een	
andere	werkplek.	Een	beetje	hec9sch	en	onvoorzien.’	
Op	de	vraag	wat	zijn	werk	inhoudt,	zegt	Jacco:	‘Daar	mag	ik	niks	over	vertellen.	Het	
is,	wat	je	je	voorstelt	bij	beveiligingswerk:	surveilleren	en	controles.	Niet	heel	
spannend	hoor.	Ik	heb	als	vooropleiding	LTS	en	vervolgens	KMBO	‘Banketbakkerij’	
afgerond	en	gewerkt	als	banketbakker.	Daar	was	echter	steeds	minder	werk	in.	Dit	
beroep	is	aan	het	uitsteven,	jammer	genoeg.	Tot	eind	jaren	negen9g	was	dit	anders.	
Veel	banketbakkers	hebben	moeten	stoppen.	Dus	heb	ik	alle	haalbare	diploma’s	in	
de	beveiliging	behaalt,	een	weloverwogen	keuze.	
		
Rienke	en	Jacco	hebben	in	het	centrum	van	Groningen	gewoond	op	een	woonboot.	
Rienke	wilde	graag	meer	natuur	om	zich	heen,	in	plaats	van	de	drukte	van	een	
studentenstad.	Het	werd	ook	te	klein	met	z’n	tweeën	op	de	boot.	Rienke	wilde	het	
liefst	een	huis	op	het	plaEeland,	maar	Jacco	is	een	stadsmens,	dus	moest	het	iets	er	
tussenin	zijn.	Gezocht	in	Zuidlaren	en	terecht	gekomen	in	Zeegse.		
Jacco	vertelt:	’Daar	hadden	we	nooit	aan	gedacht.	Ik	kom	oorspronkelijk	uit	Assen,	ik	
heb	daar	tot	mijn	24e	daar	gewoond.	Na	Amsterdam	en	13	jaar	Groningen,	wilde	ik	
niet	terug	naar	Assen.	En	toen	op	zoek	naar	een	ander	huis	in	Zuidlaren.	Rienke	wilde	
wel	een	dorp	en	ik	wilde	wel	een	beetje	voorzieningen.	Dat	hee[	Zuidlaren.	Maar	dit	
kwam	voorbij	en	we	konden	het	niet	laten	schieten.	We	hadden	er	direct	een	goed	
gevoel	bij	en	we	hebben	absoluut	geen	spijt!	We	krijgen	er	veel	rust	en	moois	voor	
terug,	zo	is	de	kwaliteit	van	de	nachtrust	vele	malen	beter	dan	die	van	in	de	stad.	Er	
moet	nog	wel	veel	gebeuren.	Maar	ik	heb	wel	behoorlijk	wat	kluservaring	en	de	
juiste	mensen	om	ons	heen.’	
	
	

Rienke Braam, 33 jaar en 
Jacco Burmania, 41 jaar, 
wonen sinds 1 November 2016  
in ‘Huisje Bakker’ aan de 
Heikant 8.  

  
Rienke	komt	oorspronkelijk	uit	Texel.	Zij	is	docent	
op	het	Terra	MBO	Groningen	en	gee[	biologie	en	
verschillende	vakken	m.b.t.	dierverzorging	&	
paraveterinair	(dierenartsassistenten).	Hiervoor	
hee[	Rienke	als	paraveterinair	gewerkt	en	
biologiedocent	in	het	voortgezet	onderwijs.	Maar,	
zegt	Rienke,	op	Terra	ben	ik	op	m’n	plek.	 
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Rienke	neemt	het	woord	en	vertelt:	‘	Bovenin	willen	we	graag	een	hele	grote	
leeueuken	met	openslaande	deuren	en	een	woonkamer	met	openhaard.	Alles	is	één	
grote	open	ruimte	met	veel	grote	ramen.	Daarnaast	nog	een	bijkeuken	en	toilet.	In	het	
souterrain,	wat	eigenlijk	de	begane	grond	is,	komen	drie	slaapkamers	en	een	
badkamer.	Om	het	huis	komt	nog	een	grote	veranda.	Maar	het	is	wel	een	meerdere	
jaren	plan.’	
Beide	hebben	het	naar	hun	zin	in	Zeegse,	er	wordt	veel	georganiseerd	en	als	ze	geen	
zin	in	koken	hebben,	kunnen	ze	naast	de	deur	terecht!	Bovendien	gee[	Zeegse	veel	
wandelmogelijkheden	en	vinden	ze	het	leuk	dat	hier	veel	dieren	te	spoEen	zijn	in	
eigen	tuin:	reeën,	eekhoorns,	allerlei	vogels.	O.a.	een	roodborstje,	dat	zeer	eigenwijs	
en	nieuwsgierig	is,	‘de	bouwopzichter’.	‘Iets	minder	is	het	hobbelige	bospad’,	zegt	
Rienke,’maar	dat	komt	denk	ik	wel	goed.	En	er	is	geen	supermarkt	om	de	hoek.	We	
waren	natuurlijk	gewoon	verwend	en	nu	is	het	meer	inplannen.’	
	Hobby’s	hee[	het	echtpaar	voldoende.	Rienke	zegt:	’Nu	klussen	en	tuinieren.	Maar	ik	
teken	en	schilder	graag	en	krijg	t.z.t.	mijn	atelier	in	de	tuin.	Lezen	en	vind	ik	heerlijk	en	
lekker	koken	ook,	liefst	samen	met	Jacco.’	
Jacco	houdt	van	muziek.	Vooral	de	popmuziek	en	de	inmiddels	rijke	historie	daarvan,	
maar	ook	soul	en	jazz.	Hij	hee[	zelf	trompet	gespeeld	en	dat	wil	hij	weer	oppakken.	
Daarnaast	hee[	fietsen	(ATB	en	racefiets)	zijn	belangstelling.	‘Ook	maak	nog	wel	eens	
een	verjaardagstaarten	voor	kinderen	van	vrienden’,	vertelt	Jacco,	’en	lekkernijen	
zoals	koekjes,	cake	en	gebak	voor	visite	en	familie.	Maar	de	komende	paar	jaar	gaat	
dat	op	een	laag	pitje,	omdat	er	weinig	9jd	voor	is.	Een	andere	grote	passie	is	Italië	en	
alles	wat	daar	mee	te	maken	hee[.	Ik	heb	de	afgelopen	jaren	zelfs	Italiaanse	taalles	
gevolgd.	En	wat	is	er	mooier	dan	complimenten	te	ontvangen	van	de	Italianen	zelf!	Als	
het	even	kan,	meerdere	keren	per	jaar	naar	Italië	graag.	Rienke	en	ik	hebben	elkaar	in	
Italië	ontmoet!	
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Met	spoed	woonruimte	gezocht		
omgeving	Zeegse.	Wij	mogen	van	
Gemeente	Tynaarlo	niet	langer	in	
chalet	wonen.	
		
	email				lammie1955@live.nl	
		
Lammie	(	Lammies	jam) 

Paasvuur 2017 
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Hondenproblemen met Staatsbosbeheer 
		
Welke	hondenbeziEer	geniet	niet	van	zijn/haar	hond	9jdens	de	wandeling?	Vooral	als	je	in	het	
prach9ge	Zeegse	woont	en	je	loopt	met	je	hond	heerlijk	relaxed	op	het	Pieterpad.	In	één	woord	
een	geweldige	ervaring.	Helaas……..Staatsbosbeheer	is	momenteel	weer	ac9ef	en	geniet	ervan	
om	vredige	wandelingen	te	verstoren.	
	
Liep	ik	heel	rus9g	met	een	vriendin	en	mijn	hond	te	wandelen,	kwam	een	auto	van	
Staatsbosbeheer	mij	tegemoet	rijden.	Mijn	hond	Quinn	liep	keurig	een	paar	meter	voor	mij	uit	
gewoon	op	het	pad	heel	rus9g	te	snuffelen.	
Niets	aan	de	hand	dacht	ik	nog,	want	wat	kun	je	nou	tegen	hebben	op	een	hond	die	heel	rus9g	
en	netjes	op	het	pad	loopt?	Eigenlijk	was	ik	best	trots	op	hem,	want	ik	heb	hard	gewerkt	en	
getraind	om	hem	zover	te	krijgen.	Dat	kan	alleen	maar	als	je	de	hond	meteen	van	pup	af	aan	los	
mee	laat	lopen.	Ik	heb	natuurlijk	keurig	de	puppy	cursus	gevolgd	en	we	hebben	het	diploma	
gehaald!	Daarna	de	vervolgcursus	gehoorzaamheidstraining.	Helemaal	doorlopen,	met	goed	
gevolg	geslaagd	en	als	klap	op	de	vuurpijl	nog	een	cursus	er	achteraan.	Gevolg:	Quinn	is	redelijk	
gehoorzaam	voor	een	jonge	jachthond	en	kan	zelfs	al	los	volgen,	iets	waar	ik	als	hondenbeziEer	
heel	erg	trots	op	ben.	Nogmaals:	al	deze	dingen	kun	je	je	hond	alleen	los	aanleren.	Hij	gaat	niet	
achter	joggers	en	fietsers	aan,	springt	niet	tegen	mensen	op,	laat	kleine	kinderen	met	rust	en	
zelfs	toen	op	de	Koeweg	3	reeën	vlak	voor	zijn	neus	overstaken,	ging	hij	er	niet	achteraan,	maar	
kwam	op	mijn	commando	keurig	naar	mij	toe.	En	dat	voor	een	jachthond.	Zo’n	hond	verdient	
het	toch	om	los	te	mogen	lopen?	
	
Maar	dan	kom	je	Staatsbosbeheer	tegen,	rijdend	in	een	4-wheeldrive	(lopend	of	op	de	fiets	zie	
je	ze	niet	meer)	en	dan	is	alles	voor	niets	geweest,	want	dan	word	je	bekeurd	omdat	je	je	hond	
los	laat	lopen.	Je	voelt	je	meteen	een	crimineel	en	zo	word	je	ook	behandeld.	Ik	was	al	een	keer	
met	de	beslist	niet	vriendelijke	boswachter	in	aanraking	gekomen	en	heb	des9jds	ook	al	een	
meningsverschil	met	hem	gehad	over	het	hondenbeleid.	Dit	keer	ging	ik	dus	op	de	BON.	Tot	
overmaat	van	ramp	had	ik	ook	geen	ID	bij	mij	(niet	als	ik	de	hond	uitlaat,	anders	al9jd	wel)	en	
werd	daar	ook	nog	eens	op	aangesproken.	Ben	er	behoorlijk	boos	over.	
Jaren	geleden,	in	1998,	ben	ik	in	Zeegse	komen	wonen	omdat	je	daar	heerlijk	met	de	honden	
kunt	lopen.	Ben	er	heel	gelukkig	en	voel	me	helemaal	thuis,	alleen	dat	gekloot	met	
Staatsbosbeheer	begint	me	aardig	tegen	te	staan.	Prach9ge	omgeving	maar	nergens	mag	je	
hond	los	lopen.	Waarom	wordt	daar	niets	tegen	gedaan?	Waarom	is	er	geen	losloopgebied	voor	
honden	in	Zeegse?	Zonder	losloopgebied	lok	je	toch	overtredingen	uit?	De	grootste	vernielers,	
deATB-ers,	mogen	overal	fietsen	en	maken	overal	de	paden	onbeloopbaar.	Staatsbosbeheer	
rijdt	de	grote	zandpaden	kapot	met	hun	4-wheeldrives.	Verder	wordt	er	door	hun	gekapt	bij	het	
leven,	waar	ook	niemand	erg	gelukkig	van	wordt	en	hebben	inmiddels	de	jagers	toestemming	
om	het	hele	jaar	door	reebokken	te	schieten	en	mogen	ook	de	zwangere	hindes	afgeschoten	
worden.	Wat	is	er	in	Godsnaam	aan	de	hand	?	
Sinds	Staatsbosbeheer	zich	met	de	flora	en	fauna	begint	te	bemoeien	is	het	cirkeltje	niet	meer	
rond.	Er	is	erg	weinig	wild.	Hazen	en	konijnen	zijn	tegenwoordig	een	zeldzaamheid.	Het	wordt	
9jd	dat	we	in	het	verweer	komen	tegen	een	instan9e	die	nota	bene	van	onze	belas9ngcenten	de	
natuur	loopt	te	vernachelen.	
		
Ali	van	der	Veen	
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Oppas gezocht! 
 
Onze	 Quinn,	 een	 uiterst	 vriendelijke	
Ierse	SeEer,	zou	graag	een	vaste	oppas	
willen	 hebben	 wanneer	 zijn	 baasjes	
weg	moeten.	
Quinn	woont	midden	 in	het	bos	 in	een	
heel	fijn	huis	met	veel	bos	er	omheen.	
Hij	 vindt	 het	 niet	 erg	 om	 een	 paar	
uurtjes	alleen	 te	 zijn,	maar	 langer	 toch	
liever	niet.	
	
Dus……als	 er	 iemand	 is	 die	 het	 leuk	
vindt	om	hem	te	verzorgen	als	wij	weg	
zijn,	 dan	 is	 Quinn	 een	 hele	 gelukkige	
hond.	
	
U	kunt	dan	bellen	of	mailen	naar:	
Ali	 van	der	Veen	 	 tel.:	 0592-541144	of	
06-25020484.	
ali69.vanderveen@gmail.com 

Klim/stormbaan op 
de Brink! 
	
Op	maandag	24	juli,	dat	is	de	eerste	
maandag	van	de	basisschool	vakan9e,	
houdt	café	Het	WiEe	Huis	hun	
personeelsfeest.		
	
Hierbij	laten	ze	een	enorme	klim/
stormbaan	komen	op	de	brink.		
	
Nu	leek	het	hun	leuk	om	dit	te	delen	
met	de	jeugd	uit	het	dorp.		
	
Bij	deze	willen	ze	alle	kinderen	
uitnodigen	om	te	komen	klimmen,	
rennen	en	glijden	van	16.30	tot	18.00.		
	
Let	op	het	is	een	water	aErac9e	dus	de	
kinderen	komen	nat	terug!			
	



Bestuursleden	

Morijn	Bourgonje	 	morijnbourgonje@gmail.com 	tel	543332  
	
Ingmar	van	der	Woude						ikwoude@gmail.com 								tel	0651389658	
	
Geja	van	Zuiden 	 	gejarvz@live.nl	
	
	Taakverdeling:	
•  Feestcommissie:		

	Klaas	Hooijer,	Ingmar	van	der	Woude.	Morijn	Bourgonje	
	Historische	commissie:		
	Alian	Speelman,	Fenny	Mesander,	Arend	Arends,	Geja	van	Zuiden	

•  Verkeerscommissie:		
	Hans-Paul	Riemsma,	Rea	Ritsema,	Klaas	Hooijer,	Gea	van	Zuiden	

•  Oliebollenbakcommissie:		
Ingmar	van	der	Woude	en	andere	vrijwilligers	

		
		
	 	
Nog geen lid/vriend? 
 
Wordt vriend voor een 
tientje per gezin! 
		
Wilt	u	de	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
steunen,	wilt	u	meedenken,	praten	en	
beslissen	over	uw	dorp,	maak	dan	uw	
lidmaatschapsbijdrage	van	10	euro/jaar	over	
op	NL45	INGB	0001	2212	16	
t.a.v.	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
U	kunt	ook	kiezen	voor	automa9sch	incasso.	
Vraag	het	de	penningmeester.	
  


